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Abstract (en)
[origin: WO9112374A1] In a process for constant-gauge laying of at least three tracks (2, 3, 4) laid a short distance apart, pairs of sleepers (9,
10) are passed under the outermost tracks (2, 4) and under each of the rails (3.1 or 3.2) of the central track (3) in contact with the latter into the
space between the rails (3.1, 3.2), where they are jointed so that the joints (11) of consecutive pairs of sleepers (9.k, 10.k and 9.k+1, 10.k+1) are
located between the tracks (3.1 and 3.2) on alternate sides of an axis (12) perpendicular to the axes of the sleepers and the heads of at least three
consecutive long sleepers (9.k, 10.k+1, 9.k+2) which pass under the axis (12) are rigidly interconnected by connecting means (13).

Abstract (fr)
Afin de poser des rails (2, 3, 4) séparés par un écart minime sans altérer la largeur de la voie, on introduit des paires de traverses (9, 10) sous les
files extérieures de rails (2, 4) et sous les rails adjacents (3.1 et 3.2) de la file centrale de rails (3), dans l'espace entre les rails (3.1, 3.2), et on les y
aboute de sorte que les joints (11) de paires successives de traverses (9.k, 10.k et 9.k+1, 10.k+1) soient alternativement situés des deux côtés d'un
axe (12) qui s'étend perpendiculairement à l'axe des traverses entre les files de rails (3.1 et 3.2). Les pointes (14) d'au moins trois traverses longues
successives (9.k, 10.k+1, 9.k+2) qui passent sous l'axe (12) sont fermement liées les unes aux autres par des éléments de liaison (13).

IPC 1-7
E01B 7/22

IPC 8 full level
E01B 7/22 (2006.01)

CPC (source: EP US)
E01B 7/22 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9112374A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9112374 A1 19910822; AT E105348 T1 19940515; DE 4004452 A1 19910905; DE 4004452 C2 19920213; DE 59101550 D1 19940609;
DK 0468018 T3 19940912; EP 0468018 A1 19920129; EP 0468018 B1 19940504; ES 2028778 T1 19920716; ES 2028778 T3 19940816;
LT IP1779 A 19950825; PL 166019 B1 19950331; PL 292556 A1 19920921; RU 2022071 C1 19941030; US 5222662 A 19930629

DOCDB simple family (application)
DE 9100103 W 19910207; AT 91903390 T 19910207; DE 4004452 A 19900214; DE 59101550 T 19910207; DK 91903390 T 19910207;
EP 91903390 A 19910207; ES 91903390 T 19910207; LT IP1779 A 19940117; PL 29255691 A 19910207; SU 5001976 A 19911011;
US 73582391 A 19910725

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0468018A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP91903390&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=E01B0007220000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=E01B0007220000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=E01B7/22

